
Hvorfor har vi fått en oppblomstring av saker med knivbruk og drap?

Media er full av tilfeller. 
Hvorfor denne store økningen?
Hvem er det som gjør dette?  
Hva er årsakene?

Nå er det på tide at man får frem fakta og gjør det som er nødvendig for å få 
bukt med denne uheldige utviklingen!

Dette er en samfunnsutvikling vi så absolutt ikke vil ha og da må man ta tak for 
å eliminere årsakene! Få fakta fra sakene på bordet og gjør noe!

Dette er en sak for Regjering og Storting! Det er alvor! 


